



## **HKICPA/HKABE BAFS Mock Examination**

### **Important Notice to All Candidates**

#### **Bad Weather Notice**

If weather conditions are at all doubtful (such as the possible hoisting of Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above; or the issue of the Red or Black Rainstorm Warning), all candidates who enrolled for the BAFS Mock Examination, co-organized by the Hong Kong Institute of Certified Public Accountants (HKICPA) and Hong Kong Association for Business Education Limited (HKABE) should pay attention to the website of the HKICPA and HKABE for examination schedules right up to the time they leave for the examination centre. It is important that all candidates should note the following points:

- a. where possible, the organizing bodies' announcement of postponement of an examination session will be made approximately two hours before the commencement of the examination;
- b. the announcement of closure of schools due to a tropical cyclone or bad weather does not necessarily imply the postponement of an examination scheduled to be held on that day; and
- c. once the examination session has started, it will continue for the full allotted time unless physical conditions in the examination room are considered to be dangerous by the Centre Supervisor.

Please note that if an examination has to be postponed, candidates may contact the HKICPA at 2287 7228 or the HKABE at 5408 8662 for enquiry/listening to a recorded announcement on the bad weather arrangement. Organizing bodies will advise all candidates of the concerned BAFS mock regarding the supplementary examination in due course.

For more information about the examination, please visit the HKICPA's website [www.hkicpa.org.hk](http://www.hkicpa.org.hk) or HKABE's website [www.hkabe.org](http://www.hkabe.org).

November 2019  
HKICPA/HKABE



## 香港會計師公會/香港商業教育學會「企會財模擬考試」

### 考生重要須知

### 惡劣天氣期間考試安排

如天氣不明朗（例如：可能改發八號或以上熱帶氣旋警告信號，或懸掛紅色或黑色暴雨警告），所有已報考由香港會計師公會(HKICPA)/香港商業教育學會(HKABE)舉辦的「企會財模擬考試」之考生應於赴試場前留意主辦機構網頁有關此考試安排的宣布。所有考生須留意以下重要事項：

- a. 主辦機構會盡量安排在考試開始前大約兩小時內作出有關考試延期的宣布；
- b. 即使在熱帶氣旋或惡劣天氣下，教育局宣布學校停課，原定該日舉行的考試不一定會延期；及
- c. 除非試場主考官認為該試場處於危險狀況，不適宜繼續進行考試，否則當考試開始後，考試將會繼續進行，直至考試時間結束。

如考試因天氣惡劣須延期，考生亦可於當日致電香港會計師公會 2287 7228 或香港商業教育學會 5408 8662 查詢/收聽有關宣佈。其後，主辦機構將會盡快通知所有考生有關補考的安排。

有關香港會計師公會/香港商業教育學會「企會財模擬考試」的其他詳情，可瀏覽 HKICPA 網頁：[www.hkicpa.org.hk](http://www.hkicpa.org.hk) 或 HKABE 網頁：[www.hkabe.org](http://www.hkabe.org)

2019 年 11 月

香港會計師公會/香港商業教育學會